
Definitieve woordmelding kadernota 2024

Inleiding:
Ja voorzitter, allereerst dank aan eenieder die een bijdrage heeft geleverd aan de 
totstandkoming van de Kadernota 2024. Een kadernota die voortborduurt op het 
coalitieaccoord + de omgevingsvisie en dient als opmaat naar de begrotingsbehandeling 
later dit jaar.

Daarnaast zien we een aanvullende ambitie van het college om 57 miljoen te reserveren 
voor nieuwe majeure initiatieven, mede mogelijk gemaakt door de financiële situatie van 
onze gemeente op dit moment. Begin november zullen we in deze raad besluiten hoe hier 
verder invulling aan te geven.

En dat alles voorzitter in, nog steeds, zeer onzekere tijden met beangstigende mondiale 
instabiliteit en grote Europese en landelijke sociale en maatschappelijke opgaven. Opgaven 
waarin veel van ons wordt gevraagd, van de politiek maar zeker ook van onze inwoners en 
ondernemers. 

En onze aandacht zal dan ook, meer dan ooit, moeten uitgaan naar de zorgen en problemen 
in onze samenleving. Met daadkracht en vooral ook met de urgentie om het vertrouwen van 
de burger terug te winnen door te laten zien dat ons er alles aan gelegen is om de 
uitdagingen en de problemen SAMEN het hoofd te bieden. Dat is onze opdracht wat het CDA
betreft.

Dat gezegd hebbende voorzitter wil ik graag verder gaan met het inhoudelijke gedeelte van 
mijn woordmelding door een aantal onderwerpen nader te belichten en onze 
aandachtspunten daarbij aan te geven.

 tarieven milieustraat  :   
tijdens de oordeelsvorming heeft het CDA het college en de andere politieke partijen 
gevraagd om te reflecteren op ons verzoek om een 3-tal scenario’s uit te werken om te 
komen tot lastenverlichting “afvalinlevering bij milieustation”. Luisterend naar alle reacties 
heeft het CDA besloten om het raadsvoorstel “van afval naar grondstof”, later dit jaar, af te 
wachten.
 meer kansen benutten langs de Maas 
binnen de gemeenteraad van Venlo wordt al jarenlang gesproken over het benutten van de 
kansen die “Mooder Maas” ons te bieden heeft. Echt concrete acties cq projecten, anders 
dan de realisatie van de nieuwe lage loswal, zijn er echter (nog) niet echt van de grond 
gekomen.
En dat vinden wij erg jammer omdat er tussen Belfeld en Arcen (inclusief Hout-Blerick en 
Blerick) veel meer mooie plekjes zijn om te verrijken en onze inwoners en/of toeristen meer 
genot te bieden langs de Maas.
Wij denken hierbij niet gelijk aan hele grote projecten maar meer aan toevoeging van 
kleinschalige voorzieningen die recreatieve diversiteit bieden langs de Maas binnen de 
gemeente Venlo.
Denk bijv aan de realisatie van een voorziening om bootbezitters hun boot te water te 
kunnen laten, deze voorziening is er ons inziens op dit moment niet langs de venlose oevers 
van de Maas. Althans niet aan de Oostzijde van de Maas. Met de aanpassing van de 
veerstoepen jaren geleden is die mogelijkheid komen te vervallen. 



Wij hebben hiertoe een motie opgesteld en ingediend.

 Leefbaarheid in dorpen en wijken:
Het CDA maakt zich zorgen over de leefbaarheid in onze dorpen en wijken en roept het 
college op om per dorp/wijk te inventariseren welke activiteiten er thans bekend zijn ter 
versterking van de leefbaarheid en de sociale cohesie en wat hiervan de status is, voor het 
gemak maar nulmeting genoemd. Om vervolgens nieuwe dorps- en/of 
wijkontwikkelingsplannen op te gaan stellen in samenwerking met dorps- en wijkraden en 
stadsdeelmanagers, waarbij uitgangspunt moet zijn dat we geen enkel stadsdeel of wijk 
uitsluiten behalve als daar een ander instrument van toepassing is op dit moment.
Te starten met een pilot in Belfeld, zie ook onze motie.
Het is echter ook zo dat niet altijd (volledig) invulling is gegeven aan de realisatie van 
projecten uit dorpsontwikkelingsplannen, een voorbeeld hiervan is de opwaardering van het
(gaandeweg) zielloze centrum van Belfeld. Deze willen we graag specifiek terug zien bij de 
programmabegroting later dit jaar. We hebben hiertoe een motie opgesteld en ingediend.

 wonen: 
De woningopgave is immens, dat is inmiddels genoegzaam bekend. Graag vernemen wij van 
het college wanneer er eindelijk duidelijkheid komt over de mogelijkheid om te bouwen 
buiten de contouren en hoe we hier, evt met verkorte procedures, adequaat op kunnen 
anticiperen als het licht op groen gaat.

 Gemeenschapsaccommodaties  :   
Tijdens een bijeenkomst op 12 april bij de Hamar in Belfeld is de gemeenteraad in gesprek 
geweest met bestuurders van gemeenschapsaccommodaties en hebben wij allerlei signalen 
meegenomen over bijv. achterstallig onderhoud, vrijwilligerstekort en terugloop aan 
inkomsten. Is het nieuwe beleid erop gericht om deze en andere problematiek snel en 
adequaat het hoofd te bieden na besluitvorming in deze Raad of moeten we nog eerst 
wachten op een uitvoeringsagenda?
Verzoek aan het college om een korte verkenning uit te (laten) voeren of het gebied 
Haandert, Doolhof en sporthal Gulick versterkt kan worden middels een brede 
maatschappelijke voorziening naast het scenario om de nieuwe sporthal te bouwen op 
sportcomplex Bakenbos. 

 herijking subsidiebeleid: 
in het coalitieaccoord is opgenomen dat de evaluatie herijking nieuwe subsidiebeleid wordt 
uitgevoerd als er weer sprake is van een “normaal” kalenderjaar. Kan het college aangeven 
wanneer deze actie wordt opgepakt en de resultaten beschikbaar komen voor de 
gemeenteraad? Wij krijgen hier namelijk veel vragen over uit het veld.

 Ambitiedocument parkeren in relatie tot parkeerproblematiek Arcen: 
Gezien de langslepende specifieke parkeerproblematiek Arcen, dit uit het ambitiedocument 
parkeren te halen en afzonderlijk als dossier “vlot te trekken”. Mede gelet op de gesprekken 
die gevoerd worden met het Limburgs Landschap over het medegebruik van het 
parkeerterrein Kasteeltuinen.

Tot zover voorzitter. Wij vertrouwen erop dat het nieuwe college voortvarend met onze 
inbreng aan de slag gaat…..waarvoor dank!!



Jack van den Hombergh
Fractievoorzitter CDA Venlo


